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ADHESION DE LA REPUBLIQUE HELLENIQUE
AUX COMMUNAUTES EUROPEENNES

Suite aux declarations faites par le représentant de la Commission des
Communautés européennes et par le représentant de la Grèce à la reunion du
Conseil des Représentants du 25 juillet 1979 (C/M/134, point 13), les délé-
gations susmentionnées ont transmis au secretariat des exemplaires du texte
des Actes relatifs a ladhésion de la République hellénique aux Communautés
européennes, signs a Athènes le 28 mai 1979.

Un exemplaire du texte de ces instruments juridiques est envoy a chaque
partie contractante.

ACCESSION OF THE HELLENIC REPUBLIC
TO THE EUROPEAN COMMUNITIES

Following the statements made by the representative of the Commission of
the European Communities and by the representatiive of Greece at the meeting of
the Council of Representatives on 25 July 1979 (C/M/134, item 13)2 the above-
mentioned. delegations have forwarded to the secretariat copies of the text of
the instruments regarding the accession of the Hellenic Republic to the
European Communities, signed at Athens on 28 May 1979.

One copy of the text of those legal instruments is being sent to each
contracting party.


